
 

 Protokoll Lofotråd 20.-21. juni 2018 

 

Protokoll Lofotrådsmøte 3/18  
Tid:  20. juni kl 1300 –  kl 1700 

 21. juni kl 1000 – kl 1400 

Sted:  Lofoten Værøy bryggehotell, Værøy 

  

Tilstede: 

Ordførere Kommune Deltakelse: 
Eivind Holst (leder) Vågan  Møtt  

Tor-Arne Andreassen (nestleder) Røst Møtt  

Hans Fredrik Sørdal Flakstad Møtt 

Lillian Rasmussen Moskenes Møtt – dag 1 

Dagfinn Arntzen Værøy Møtt 

Remi Solberg Vestvågøy Møtt 
 

Varaordførere: Kommune: Deltakelse: 
Einar Benjaminssen Flakstad Forfall 

Laila Jusnes Kristiansen Moskenes Forfall 

Frank Johnsen Vågan Møtt 

Lisa Jørgensen Røst Forfall 

Hege Sørli Værøy Forfall 

Anne Sand Vestvågøy Møtt 
    

Opposisjonsledere: Kommune: Deltakelse: 
Cecilie Johnsen Flakstad Forfall 

Bjørn Erik Larsen Moskenes Forfall 

Lena Hamnes Vågan Forfall 

Hanne Ødegård Røst Forfall 

Susan Berge Kristiansen Værøy Møtt 

Thomas Elvebakk Vestvågøy Forfall 
 

Rådmenn: Kommune: Deltakelse: 
Per Sperstad Moskenes Forfall 

Kjell Idar Berg Vestvågøy Møtt 

Tommy Stensvik Vågan Møtt 

Inge Albrigtsen Røst Møtt 

Hege Tangen Christensen Værøy Møtt 

Erling Sandnes Flakstad Møtt 
 

Sekretariatet Stilling/firma/organisasjon Deltakelse 
Kjell Furu Avtroppende sekretariatsleder Møtt 

Randi Lervik Påtroppende sekretariatsleder Møtt 
 

Øvrige frammøtte Stilling/firma/organisasjon Deltakelse 
Hanne Lykkja Prosjektleder «Besøksforvaltning» Møtt - dag 2 

Tommy Nilsen Nordland fylkeskommune Møtt - dag 2 
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Sak  28/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Vedtak: Innkalling og sakliste til Lofotrådets møte 20.-21. juni 2018 godkjennes, med følgende saker til 

Eventuelt:  

A) Gevinst ved sterkere innkortning E10 mellom  Svolvær og Leknes – utredning. 

B) Status og arbeid med Tørrfiskfestivalen. 

C) Opplisting av prosjekter som Lofotrådet er involvert i nå og hva som er avsluttet. 

D) Bærekraftig destinasjon – Økonomiske føringer for kommunene, kriterier. 

 

 

 

 

Sak 29/18 Protokoll fra møte 26. april 2018     

Vedtak: Protokoll fra Lofotrådets møte 26. april 2018 godkjennes. 

 

 

 

Sak  30/18 Prosjekt «Besøksforvaltning» v/ prosjektleder Hanne Lykkja  

Tommy Nilsen, Nordland fylkeskommune og prosjektleder Hanne Lykkja, orienterte. 

Forslag til vedtak: Redegjørelse om status og fremdrift i prosjekt «Besøksforvaltning» tas til orientering. 

 

 

 

 

Sak 31/18 Avløp og miljøhensyn utenfor tettbygde strøk - Drøfting 

Vedtak: Drøfting om utfordringer knyttet til avløp utenfor tettbygde strøk tas til orientering. 

Lofotrådet ber Rådmanns-utvalget utrede dette nærmere, og legge fram sak til Lofotrådet til høsten. 

 

 

Sak  32/18 TestLab Lofoten – oppfølging 

Vedtak: Redegjørelse med hensyn til skilting og betalingsløsninger for fellesgoder i den enkelte 

kommune tas til orientering. 

Alle tilrettelegginger må skiltes/markeres med at ferdsel skjer på eget ansvar (flere språk). 
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Sak  33/18 Prospekt Lofoten kunnskapspark – Etablering    

Vedtak: Lofotrådet mener prospektet for Lofoten kunnskapspark er et godt utgangspunkt, prospektet må 

videreutvikles med de aktuelle aktørene. Lofotrådet tar del i etableringen av Lofoten kunnskapspark, og 

gir leder fullmakt til å delta i opprettelse av Lofoten kunnskapspark. Lofotrådet deltar ved tegning av 

inntil 20% av aksjene, begrenset oppad til kr 200.000. Investeringen dekkes over Regionalt næringsfond. 

 

 

 

 

Sak  34/18 Lofoten og Vesterålen orkesterforening – Finansieringsmodell 

 

Vedtak: Henvendelse fra Lofoten og Vesterålen orkesterforening om finansieringsløsning for  

drift av orkesterets virksomhet tas til orientering.  

Lofotrådet ser det som uheldig at ordførerne pålegges inngåelse av sponsoravtaler med bedrifter som vist  

i finansieringsmodellen, ordførere i Lofoten kan ikke forplikte seg til å skaffe sponsormidler. 

 

Eventuell søknad om tilskudd behandles i den enkelte kommune. 

Ved eventuell søknad må LVO legge ved et forpliktende program for tiltak/arrangementer som skal 

gjennomføres i den enkelte kommune. 

 

Lofotrådet vil rette en henvendelse til Nordland fylkeskommune om fortsatt å bidra økonomisk til  

Lofoten og Vesterålen orkesterforening sin virksomhet. 

 

 

 

Sak   35/18 Strategi – prosess og utforming 

Vedtak: Lofotrådet utformer strategi, basert på innspill i dagens møte, for rådets virksomhet frem til 

2030. 

 

 

 

Sak   36/18 Orientering fra sekretariatet        

Orientering fra sekretariatet - Status rekruttering sekretariatsleder 

Sekretariatet er ikke fulltidsbemannet i perioden juni-13. august. Fra 13. august er Randi Lervik ansatt i et 

vikariat som sekretariatsleder for ett år, frem til Hanne Ulrichsen tiltrer. 

 

Vedtak: Redegjørelse om drift av Lofotrådets sekretariat, og tilsetting av ny sekretariatsleder, tas til 

orientering 
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Sak   37/18 Eventuelt  

A) Utredning om samfunnsnytte ved større innkorting E10 mellom Svolvær og Leknes 

Remi Solberg orienterte. Potensialet som Svolvær-Leknes har som BAS region er stort og 

samfunnsnytten vurderes som høy.  

Vedtak: Lofotrådet søker Nordland fylkeskommune om tilskudd kr 375.000 (50%) av samlede 

prosjektkostnader kr 750.000,- , til utredning av effekten ved redusert reisetid mellom regionsentrene 

Svolvær-Leknes.  Lofotrådet setter av kr 70.000,- som egenandel fra «Lofotveifondet», øvrig 

egenfinansiering avklares.  

 

 

B) Status og arbeid med Tørrfiskfestivalen 

Vedtak: Lofotrådet ber organisasjonen «Tørrfisk fra Lofoten» gjennomføre en forstudie for en årlig 

Tørrfiskfestival i Lofoten som beskrevet i søknad og tilsagn om økonomisk støtte. 

Lofotrådet ønsker å være representert med Hans Fredrik Sørdal og Tor-Arne Andreassen i en 

styringsgruppe for prosjektet. 

 

 

C) Prosjekter i regi Lofotrådet. 

Vedtak: Det utarbeides løpende oversikt som viser de ulike prosjekter som Lofotrådet er involvert i. 

 

 

D) Bærekraftig destinasjon – Økonomiske føringer for kommunene, kriterier 

Vedtak: Diskusjon om kommunal egenandel for deltakelse i et hovedprosjekt knyttet til merket 

«Bærekraftig destinasjon» tas til orientering. 

Destinasjon Lofoten inviteres til neste møte for å orientere om saken. 

 

 

    Lofoten 21. juni 2018 

 

 

          Eivind Holst 
                 Leder          


